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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Българската търговско-промишлена палата и Корейската национална агенция за насърчаване на индустрията на
информационните технологии организираха над 80 бизнес срещи между фирми от двете страни, съобщиха от
БТПП. В делегацията от Южна Корея участаха 15 компании, като сред тях имаше стартъп организации с
разнообразна сфера на дейност, включително медицински сектор, пчеларство, електронна търговия, ... 

"ДА на ямболските продукти!" отбелязва своята първа годишнина на Димитровден Уникални и обичани от ямболци
регионални храни и напитки ще бъдат представени от своите производители на местното изложение за пчелни и
местни продукти навръх Димитровден в Ямбол. Инициатор на фермерското събитие "ДА на ямболските продукти!",
което този четвъртък ще отбележи своята първа годишнина, е местната фондация "Ям... 

Покана за тържествено събитие "1 година – ДА на Ямболските продукти!", част от Дванадесетото областно
ямболско изложение за пчелни и местни продукти – 26.10.2023 г. Уважаеми дами и господа, Имаме удоволствието
да поканим на тържествено събитие "1 година – ДА на Ямболските продукти!", част от Дванадесетото областно
ямболско изложение за пчелни и местни продукти, което ще се състои в 10 ч. на 26.10.... 

Днес, 23-ти октомври 2023 г., в гр. Атина, Гърция се откри Регионалният форум на GS1 в Европа. И тази година
събитието се провежда в хибриден формат. Регионалният форум на GS1 в Европа събира 49-те Национални
организации (НО) от Европа и Азия и е повод за обмяна на опит и представяне на иновациите по сектори. С оглед
на актуалностите в световен мащаб, в пленарните сесии са заложени теми като връз... 

Заглавие: Подписаха се 7 меморандума за разбирателство между фирми от България и Южна Корея
Дата: 24.10.2023 08:55
Медия: Банкеръ

Заглавие: Био брашна, безорно отгледани зеленчуци, мед, сирена, олио и вино представят фермери от
Ямболско в юбилейно изложение
Дата: 24.10.2023 09:36
Медия: Sliven.NET

Заглавие: На Димитровден в Ямбол - Изложение на пчелни и местни продукти Featured
Дата: 24.10.2023 09:07
Медия: Ямбол Свят

Заглавие: Регионален форум на GS1 Европа 2023 - откриване
Дата: 23.10.2023 17:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Цветан Симеонов се срещна с представители на Организацията за икономическо сътрудничество и
развитие (ОИСР)

https://banker.bg/2023/10/24/%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D1%81%D0%B5-7-%D0%BC%D0%B5%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%83%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B1%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82/
https://new.sliven.net/sys/news/index.php?id=428122
http://www.yambolnews.net/obshtina-yambol/item/50849-2023-10-24-06-11-08
https://www.bcci.bg/news/19829
https://www.bcci.bg/news/19828


Мисията на ОИСР е в рамките на извършвания технически преглед на политиката на страната ни в областта на
цифровата икономика Председателят на БТПП Цветан Симеонов участва в среща с представители на Комитета по
политиката в областта на цифровата икономика на Организацията за икономическо сътрудничество и развитие
(ОИСР). Срещата се състоя в Министерството на иновациите и растежа. Мисията на ОИСР е... 

Над 50 български и турски жп компании се събират в София навръх Димитровден. Организатори на мащабния
железопътен бизнес са "Клъстер Зелен транспорт" и Anatolian Rail Cluster. Голямото събитие, оповестено като
"Първи международен бизнес форум в железопътния сектор България – Турция", ще се проведе в четвъртък (26
октомври), в хотел "Рамада" срещу Централна жп гара, София. Участие във форума са пот... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Подуправителят на БНБ доц. Петър Чобанов коментира в ексклузивния мултиплатформен проект "Ин%лацията –
уравнения и решения", че се намираме в условия на продължаваща структурна трансформация на икономиките на
ЕС и промени в глобалния икономически ред. "Необходимо е да има добра координация между паричната и
фискалната политика. Източниците на инфлация не могат да се управляват само от централните ... 

Подуправителят на БНБ доц. Петър Чобанов коментира в ексклузивния мултиплатформен проект "Ин%лацията –
уравнения и решения", че се намираме в условия на продължаваща структурна трансформация на икономиките на
ЕС и промени в глобалния икономически ред. "Необходимо е да има добра координация между паричната и
фискалната политика. Източниците на инфлация не могат да се управляват само от централните... 

Милен Симеонов, ''Бизнес старт'' , 23.10.2023 г.Икономистите повишиха прогнозите си за растежа на САЩ до
началото на 2024 г. и намалиха вероятността за рецесия до едногодишно дъно. Прогнозира се, че икономиката се
е разширила с 3,5% на годишна база през третото тримесечие, което е най-бързият темп от близо две години, тъй
като прогностиците повишиха очакванията си за разходите на домакинствата. Вс... 

Дерогацията за работа на "Лукойл" с руски петрол засега остава. Условието е рафинерията да внесе 1,5 млрд. лв.
данъци и невнесената досега свръхпечалба. Темата стана повод и за поредните политически коментари. "Едва ли
някой е наясно какви пари има в касата на "Лукойл, но това, което ми прави впечатление, е, че това е изцяло
политическо решение. Това, което се случва, не може да му се търси нито ... 

Дата: 23.10.2023 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Над 50 български и турски жп компании се събират в София навръх Димитровден
Дата: 23.10.2023 15:38
Медия: Транспортал

Заглавие: Подуправителят на БНБ с ключов коментар за инфлацията
Дата: 23.10.2023 23:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Петър Чобанов: Необходима е добра координация между паричната и фискалната политика
Дата: 23.10.2023 22:08
Медия: Зарата

Заглавие: Прогнозите за растеж на САЩ се увеличават, а вероятността за рецесия намалява
Дата: 23.10.2023 13:49
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Ще скочи ли горивото и само предизборен ход ли е дерогацията на "Лукойл"?
Дата: 24.10.2023 10:39
Медия: Зарата

Заглавие: Министър Богданов: Няма да се откажем от ниски цени на 50 продукта въпреки КЗК

https://transportal.bg/nad-50-balgarski-i-turski-zhp-kompanii-se-sabirat-v-sofija-navrah-dimitrovden/
https://bgvest.eu/997932/
https://zarata.info/%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%87%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BD%D0%B5%D0%BE%D0%B1%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%B5-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BE%D1%80/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/123110-prognozite-za-rastezh-na-sasht-se-uvelichavat-a-veroyatnostta-za-retsesiya-namalyava
https://zarata.info/%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%87%D0%B8-%D0%BB%D0%B8-%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B8-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B5/
https://econ.bg/%D0%9C%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/%D0%9C%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%91%D0%BE%D0%B3%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%9D%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%B0%D0%B6%D0%B5%D0%BC-%D0%BE%D1%82-%D0%BD%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-50-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%83%D0%BA%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%B8-%D0%9A%D0%97%D0%9A_l.a_i.803459_at.6.html


Икономическият министър заяви, че в становището на Комисията за защита на конкуренцията нямало правни
аргументи, а икономически разсъждения "Няма да се откажем от инициативата да постигнем по-добре цени за
потребителите". Това заяви икономическият министър Богдан Богданов пред NOVA. Снощи стана ясно, че КЗК
спира инициативата на икономическото министерство "Достъпно за вас". КЗК посочва, че "ста... 

Българското общество за пореден път е свидетел на поредица от неверни изявления за продажбата на бургаската
нефтена рафинерия "Лукойл Нефтохим Бургас". Това посочват в своя декларация от Синдиката на българските
нефтохимици, работещи в предприятието. От там са на мнение, че професията им се оклеветява. Липсва на
компетентна оценка за въздействието и последствията за работещите в сектора и за държа... 

Един закон не действаМинистърът на икономиката Богдан Богданов разкри как "Лукойл" се измъква и не плаща
танъци и такси. В интервю за Нова тв той коментира темата с цените на горивата, както и плащането на данъци от
страна на "Лукойл". "Първо основанието, за да плати "Лукойл" пари във Фонда за енергийна сигурност, е един
закон, който е приет в началото на тази година. Този закон не е влязъл в сила... 

"Когато едно законодателство се променя заради една компания и когато политиците се занимават с нея - това е
лош сигнал за инвеститорите", категоричен е Михаил КръстевВъпреки различните перипетии в парламента около
този въпрос, дерогацията за работа на "Лукойл" с руски петрол засега остава. Условието е рафинерията да внесе
1,5 млрд. лв. данъци и невнесената досега свръхпечалба. Темата стана повод ... 

Дори незначителни колебания в обменните курсове могат да окажат влияние върху маржовете на печалба и
конкурентоспособността на българските търговски фирмиВолатилността на валутния пазар, която намаля през
първата половина на 2023 г. поради синхронизираните парични политики, се очертава да се завърне през 2024 г.,
което ще доведе до увеличение на разходите за българските компании. Това прогнозират ... 

За всеки собственик трябва да има ясен финансов инструмент с частично намаляване на държавното
финансиране за обновяването на сградите. Това каза заместник-министърът на регионалното развитие и
благоустройството Ангелина Бонева на медийна среща в София. Според нея финансирането не трябва да е
еднакво за всички, а според възможностите на всеки. По думите й България трябва веднага да премине от 100-... 

Дата: 24.10.2023 10:20
Медия: Econ

Заглавие: Свидетели сме на поредица от неверни изявления за продажбата на рафинерията в Бургас, посочват
в декларация от синдиката на нефтохимиците
Дата: 24.10.2023 10:11
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Нов скандал! Министър разкри вратичката "Лукойл" да не плаща
Дата: 24.10.2023 10:05
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Експерт: Странно е държавата да получава уверение от компания, че ще получи данъците, които са по
закон
Дата: 24.10.2023 09:48
Медия: Факти

Заглавие: Волатилността на валутния пазар се завръща през 2024 г.
Дата: 24.10.2023 11:04
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: За всеки собственик трябва да има ясен финансов инструмент с частично намаляване на
държавното финансиране за обновяването на сградите
Дата: 24.10.2023 10:19
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: UniCredit придобива дял от гръцката Alpha Bank

https://www.bta.bg/bg/news/economy/553155-svideteli-sme-na-poreditsa-ot-neverni-izyavleniya-za-prodazhbata-na-rafineriyata
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/nov-skandal-ministar-razkri-vratichkata-lukoyl-da-ne-plashta-539819.html
https://fakti.bg/bulgaria/826406-ekspert-stranno-e-darjavata-da-poluchava-uverenie-ot-kompania-che-shte-poluchi-danacite-koito-sa-po-zakon
https://www.investor.bg/a/538-pazari/383182-volatilnostta-na-valutniya-pazar-se-zavrashta-prez-2024-g
https://www.bta.bg/bg/news/economy/553123-za-vseki-sobstvenik-tryabva-da-ima-yasen-finansov-instrument-s-chastichno-namaly
https://www.economy.bg/business/view/56549/UniCredit-pridobiva-dyal-ot-gryckata-Alpha-Bank-


Италианската банка купува и подразделението на Alpha Bank в РумънияУниКредит Румъния и Алфа Банк Румъния
се споразумяха за основните икономически условия по сливането между двете финансови институции, с което се
създава третата по големина банка на местния пазар с общ пазарен дял от 12% по отношение на общите активи.
Сливането обединява два взаимно допълващи се франчайза в страна с висок растеж, к... 

Държавният резерв да поеме управлението на базите за съхранение на горива на "ЛУКойл Нефтохим" в страната,
настояват ГЕРБ и ДПС. Това ще е една от спешните поправки в закона за прилагане на дерогацията за руския
петрол, стана ясно от брифинга на депутатите Делян Добрев и Делян Пеевски в понеделник, пише в. Сега.Така,
наред с развалената концесия за пристанище "Росенец" и заплахата да бъде прекрате... 

"Южен централен район вече е на картата на европейските центрове за развитие на Deep Tech. Той е първият у
нас, който ще може да участва с проекти по новата Европейска иновационна програма, която стартира миналата
година Мария Габриел в качеството си на еврокомисар". Това съобщи областният управител на област Пловдив д-р
инж. Илия Зюмбилев след среща с представители на сдружение "Долина за дълбоко... 

Нетните вътрешни активи в страната са в размер на 93.73 млрд. лв. в края на септември. Това показва анализът
на БНБ за паричната политика Когато не ти достигат приходите от производствена дейност или от възнаграждения,
търсиш варианти за алтернативни парични постъпления. Такива най-често са парите назаем. Цифрите показват,
че и през септември интересът към теглене на заеми се запазва. По-високите ... 

Политиките на сближаване на Европейския съюз (ЕС) включват инвестиции в национални и регионални програми
за стимулиране на растежа, заетостта, социалната интеграция и по-доброто сътрудничество. 11 млрд. евро до
2027 г. трябва да помогнат на България за сближаването с ЕС. Освен постигане на кохезия с европейските
региони през новия програмен период се цели и намаляване на различията в социално-икон... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

"Сваляме езиковата бариера по-ниско, време е да започнете работа". Това изказване на германския министър на
труда Хубертус Хайл бе адресирано към бежанците от Украйна и по-точно към тези в трудоспособна възраст, пише
. Казаното от министъра представлява на практика промяна на досегашната политика на германското
правителство. Ден по-късно канцлерът Олаф Шолц фактически потвърди промяната на курса.... 

Дата: 24.10.2023 10:05
Медия: Economy

Заглавие: Държавният резерв да поеме управлението на складовете на ЛУКойл: ГЕРБ и ДПС
Дата: 24.10.2023 10:01
Медия: 19 минути

Заглавие: Д-р Зюмбилев: Южен централен район вече е на картата на европейските центрове за развитие на
Deep Tech
Дата: 24.10.2023 12:06
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Търсенето на кредити расте и през септември
Дата: 24.10.2023 11:10
Медия: Econ

Заглавие: Заетост, растеж, интеграция... ЕС ги пази за нас. Ще ги вземем ли?
Дата: 24.10.2023 12:00
Медия: Черно море

Заглавие: Германия посече украинските бежанци, спря им кранчето и ги прати да…
Дата: 24.10.2023 10:31
Медия: Блиц

https://19min.bg/news/8/187238.html
https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/D-r-Zyumbilev-Yuzhen-centralen-raion-veche-e-na-kartata-na-evropeiskite-centrove-za-razvitie-na-Deep-Tech-1869503
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A2%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B5-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D1%81%D0%B5%D0%BF%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B2%D1%80%D0%B8_l.a_i.803466_at.1.html
https://www.chernomore.bg/a/11-bg-ikonomika/259015-zaetost-rastezh-integratsiya-es-gi-pazi-za-nas-shte-gi-vzemem-li
https://blitz.bg/svyat/germaniya-poseche-ukrainskite-bezhantsi-sprya-im-krancheto-i-gi-prati-da_news982372.html


Икономическият министър се съмнява, че "Лукойл" ще преведе 1 млрд. лв. в енергийния фонд тази годинаНяма да
се откажем от инициативата "Достъпно до вас", с която целим да постигнем трайно по-добри цени на стоки от
първа необходимост. Това заяви икономическият министър Богдан Богданов пред Нова тв по повод отрицателното
становище на Комисията за защита на конкуренцията за тази кампания. Тя предвижд... 

Над 2300 души от различни краища на страната грабнаха своя шанс за професионална реализация, какъвто
моментите на криза обичайно не предлагат. Студенти, стартиращи кариерата си млади хора и специалисти с опит
посетиха изложенията, организирани от JobTiger, в София, Варна, Пловдив и Габрово. Те разговаряха с
представителите на наемащите в момента топ компании от секторите ИТ, Телекомуникации и Аутс... 

Развитието на технологиите и оборудването, поддръжката на инфраструктурата, маркетинговите програми и
набирането на таланти обикновено имат предимствоБ изнесът работи, за да генерира печалба. Това е основата
на пазарната икономика. Тоест инвестициите трябва да създават възвращаемост. Как обаче стои въпросът с
инвестициите в обучението на служителите в дадена компания? Развитието на технологиите и ... 

Жените в Исландия, включително министър-председателят, ще стачкуват днес като част от кампания, настояваща
за по-голямо равенство между половете в страната. Жените в Исландия стачкуват за седмият път с искане за
равенство между половете. Първата стачка е на 24 октомври 1975 г., отбелязва CNN. "На 24 октомври всички жени
в Исландия, включително жените имигранти, се насърчават да спрат работа, какт... 

Младежката безработица сред завършилите този вид образование е изключително нискаХората, които излизат от
дуалното обучение са много по-подготвени за съвременните изисквания за пазара на труда, това заяви главният
експерт в Дирекция "Професионално образование и обучение", МОН Полина Златарска в ефира на "Денят
започва".Според нея опитът на страни, които имат десетилетна традиция в дуалното обучени... 

Темата за дуалното обучение бе коментирана тази сутрин от експертиТемата за дуалното обучение бе
коментирана тази сутрин от експерти. Хората, които излизат от дуалното обучение, са много по-подготвени за
съвременните изисквания за пазара на труда, това заяви главният експерт в Дирекция "Професионално
образование и обучение", МОН Полина Златарска в ефира на БНТ. Според нея опитът на страни, които и... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Заглавие: Кабинетът упорства за безмислената инициатива за цените
Дата: 24.10.2023 09:50
Медия: Сега

Заглавие: Дни на кариерата – ИТ, Комуникации и Аутсорсинг 2023 се отличи като възможност да стигнеш до
работодателите, които наемат
Дата: 24.10.2023 10:30
Медия: Kaldata

Заглавие: Трябва ли бизнесът да инвестира в допълнително обучение на служителите
Дата: 24.10.2023 11:09
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Днес жените в Исландия не отидоха на работа, включително премиерът Катрин Якобсдотир
Дата: 24.10.2023 10:49
Медия: Kardjali.bgvesti.NET

Заглавие: Фирми наемат кадри завършили дуално обучение
Дата: 24.10.2023 10:46
Медия: Pariteni

Заглавие: Полина Златарска: Нуждата от кадри е толкова голяма, че все повече фирми искат да влязат в
образованието
Дата: 24.10.2023 09:23
Медия: Факти

https://www.segabg.com/hot/category-economy/kabinetut-uporstva-za-bezmislenata-iniciativa-za-cenite
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D1%83%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B8-%D0%B0%D1%83%D1%82-448025.html
https://www.vesti.bg/obrazovanie-i-biznes/triabva-li-biznesyt-da-investira-v-dopylnitelno-obuchenie-na-sluzhitelite-6181882
https://www.kardjali.bgvesti.net/news/574845/dnes-zhenite-v-islandiya-ne-otidoha-na-rabota-vklyuchitelno-premierat-katrin-yakobsdotir
https://www.pariteni.bg/novini/obrazovanie/firmi-naemat-kadri-zavyrshili-dualno-obuchenie-247594
https://fakti.bg/bulgaria/826403-polina-zlatarska-nujdata-ot-kadri-e-tolkova-golama-che-vse-poveche-firmi-iskat-da-vlazat-v-obrazovanieto


Официалното представяне на Н. Пр. г-н Хаджи Байрактари пред членовете на Косовско-българската търговска
камара се състоя миналия петък. Съгласно устава на Камарата той по право стана и неин почетен председател. В
словото си към присъстващите членове и гости на събитието, Н. Пр. г-н Байрактари сподели: "Щастлив съм, че съм
част от тази организация. Ще работя в посока да има повече бизнес за Косово ... 

Румен Спецов е липсващият герой във всичко, явно не го пускат да говори, за да даде данните. Два въпроса трябва
да му зададем - колко дължи "Лукойл" на хазната и второ - колко е задържаното и неизплатено ДДС на фирмите?
Това заяви пред БНР бившият министър на финансите Симеон Дянков. ''Много е срамно политиците на най-високо
ниво да се пазарят с една компания - било то и голяма компания. Ще има д... 

Председателят на камарата Димитър Танев припомня справянето с имотните измами, преодоляването на
кражбите на фирми, измамите при прехвърлянето на автомобилитеДнес Нотариалната камара отбелязва 25
години от създаването си. На 24 октомври 1998 г. се провежда учредителното ѝ събрание и този ден е обявен за
неин празник. Председателят на камарата Димитър Танев припомня справянето с имотните измами, пр... 

Румен Спецов е липсващият герой във всичко, явно не го пускат да говори, за да даде данните. Два въпроса трябва
да му зададем - колко дължи "Лукойл" на хазната и второ - колко е задържаното и неизплатено ДДС на фирмите?
Това каза пред БНР бившият министър на финансите Симеон Дянков. Според него е много срамно политиците на
най-високо ниво да се пазарят с една компания: "Било то и голяма компания.... 

Проверка на МРРБ на няколко пътни отсечки доказа категорично нередности при строителството на
инфраструктураТемата накратко Проверките са на държавния Институт по пътища и мостове и са от пътища, които
са все още в гаранционен срок Констатираните нередности са както по отношение на неравности, така и по
отношение на дебелина на нанесените слоеве асфалт и основа Изпълнителите трябва да ги ремонтир... 

Нови 24 млн. лв. загуби за бюджета от работата на енергийни дружества, свързвани с бизнесмена Христо Ковачки,
отчита Националната агенция по приходите, след като давността за тази сума е изтекла в началото на октомври
2023 г., а хазната не е успяла да си събере дължими данъци и осигуровки от въглищната империя.Сумата на
неплатените задължения с изтекла давност нараства значително за последните три... 

Заглавие: Косовско-българската търговска камара представи извънредния пълномощен посланик на
Република Косово в България
Дата: 23.10.2023 09:10
Медия: Труд

Заглавие: Дянков: Румен Спецов е липсващият герой в историята с "Лукойл"
Дата: 24.10.2023 10:33
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: 25 години Нотариална камара: Пътят на нотариусите и равносметката
Дата: 24.10.2023 10:03
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Симеон Дянков: Защо не пускат Спецов да говори за милиардите от "Лукойл"?! Правителството
толерира компанията, политици имат личен интерес
Дата: 24.10.2023 09:34
Медия: ПИК

Заглавие: Половината от новите пътища в гаранция са неравни и с недостатъчно асфалт
Дата: 24.10.2023 09:36
Медия: Капитал

Заглавие: Как Ковачки хитро спести 24 млн. от данъци
Дата: 24.10.2023 09:12
Медия: Пловдив медия

https://trud.bg/kosovsko-balgarskata-targovska-kamara-predstavi-izvanredniya-palnomoshten-poslanik-na-repu/
https://eurocom.bg/new/dyankov-rumen-spetsov-e-lipsvashchiyat-geroy-v-istoriyata-s-lukoyl
https://dnes.dir.bg/temida/25-godini-notarialna-kamara-patyat-na-notariusite-i-ravnosmetkata
https://pik.bg/%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D0%BE%D0%BD-%D0%B4%D1%8F%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D0%BF%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%86%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%BB%D1%83%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D0%BB-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D1%80-news1199533.html
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2023/10/24/4543074_polovinata_ot_novite_putishta_v_garanciia_sa_neravni_i/
https://plovdivmedia.com/202581.html


Целта на конкурса е да вдъхнови хора и организации от различни населени места в България, които имат идея в
някоя от областите: зелена енергия, чист въздух и транспорт, околна и градска среда, води Фонд за устойчиви
градове подкрепи тазгодишното издание на конкурса "Градолюбители", съвместна инициатива на вестник
"Капитал" и посолството на Великобритания. В двете му издания до момента над 55 проек... 

Заглавие: Фонд за устойчиви градове отличи идеи от конкурса "Градолюбители" 2023
Дата: 24.10.2023 12:11
Медия: Сити Билд

http://citybuild.bg/news/fond-za-ustoychivi-gradove-otlichi-idei-ot-konkursa-gradolyubiteli-2023
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